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Sladder 

Arne Olav L. Hageberg
Journalist og nettansvarleg i Psykologtidsskriftet

– Man kommer aldri bort ifra at uansett når mennesker er sammen, så vil ikke alle samtaler være like

positive. Men vi må gjøre det vi kan for at mest mulig blir positivt, sa hun til TV2.

Det er psykologen helt uenig i.

– Det er feil, det er absolutt ikke umulig å unngå. Både du og jeg kjenner folk som vi sier om at

«hun eller han sier aldri et vondt ord om noen». Det er kun et spørsmål om man skal være et ordentlig

menneske, sier Jan Atle Andersen.
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